



TRAVEL WITH WEBUY (TA03438)

New Retail International Pte Ltd

101 Upper Cross St #02-07 People's Park Centre Singapore 058357

Tel: 6016 0998

Code: WBTWN8

8 天 7 晚台湾亲子欢乐游

8D7N Family Fun in Taiwan



第一天：新加坡 - 台北 (晚：台式火锅)

集聚于新加坡樟宜机场办理登机手续，安排飞往台北。抵达后，前往六福庄非洲主题度假村入住，自由活动。亚洲唯一以自然生态与草食性动物为景观设计的渡假饭店，

Day 1 :Singapore – Taipei (D)

Assemble at Changi Airport, proceed check in your pleasant flight to Taipei, Taiwan. Upon arrive, transfer to Leo Foo Resort. It is Asia's first Resort that employs natural habit and herbivore as design inspirations, enjoy an amazing overnight stay @ Theme resort.

第二天：台北 - 南投清境 (早晚：民宿料理)

早餐后，前往亚洲第一座结合生态动物园与 30 多项大型游乐设施的六福村主题游乐园。六福村是台湾最受欢迎的主题乐园之一。下午，前往南投清境山庄，台湾人气最旺的景点，今晚夜宿民宿。

Day 2 : Taipei - Nantou Clnjing (B/D)

After breakfast, proceed to Leo Foo Theme Park, as Asia's First Ecological Africa Theme Park, most popular among in Taiwan. Next, we shall move to Cinjing Mountain area, as tourist attraction farm in Taiwan.

第三天：南投清静 - 高雄 (早午：潭鱼料理)

早餐后，前往青青草原，以羊咩咩脱衣秀最富盛名，壮丽绵延不尽的草原山脉景观。续程前往云端里的清境高空景观步道，一步一景，又有明显的四季变化，一直是清境必玩景点。接下来前往日月潭，搭乘游船欣赏美景。还前往日月潭红茶工坊品尝高山红茶。续程南下前往高雄，游览六合夜市，品尝道地街边小吃美食。

Day 3 : Nantou Clnjing – Kaohsiung (B /L)

This morning, we shall visit to Grassland, with green, vast, and undulating grassland area. Next, we shall go to It is the most popular area of Cingjing Farm – Skywalk, be experience Taiwan's highest skywalk and behold the natural beauty for a stretch of 1.6





TRAVEL WITH WEBUY (TA03438)

New Retail International Pte Ltd

101 Upper Cross St #02-07 People's Park Centre Singapore 058357

Tel: 6016 0998

kilometers at Qingjing Farm · We shall visit to Sun Moon Lake, delightful boat tour along Taiwan's largest natural lake. Visit to mountain tea plantation gallery, taste the fresh of Mountain Tea. Move towards to southern Kaohsiung, visit to Liuhe Night market, explore & enjoy the localize food and snack.

第四天：高雄-台南-台中（早午：土鸡宴/晚：台式烤肉）

今早，前往高雄最人气的文化景点，以艺术与世界接轨，3大仓库群各有特色，是在地人也熱愛的创意基地。续程前往田寮石头庙，是由珊瑚与石头打造成，供奉著许多神明。续程前往月世界，是全台最早闻名的月世界地质面貌景观。接下来，返回台中逢甲夜市，自由活动。

Day 4 Kaohsiung - Taichung (BLD)

This morning, we headed to the most popular cultural attractions in Kaohsiung, and connect with the world through art. The three warehouses have their own characteristics and are creative bases. Continue to Tianliao Stone Temple, which is made of coral and stone. Continue to the Moon World, the earliest famous geological landscape of the Moon World in Taiwan. Afterwards, return to Taichung Fengjia Night Market and free and leisure rest of the time.



第五天：台中-台北（早午：客家料理）

早餐后，前往高美湿地，一大片湿地旁边有一排排的风力发电风车，勾出一番美景。续程前往苗栗大湖草莓园，体验采摘乐趣。接下来前往三峡老街，两旁相连不断的红砖拱廊、古色古香的建筑，是旅客必访之地。今晚，前往西门町，自由活动。

Day 5: Taichung - Taipei (B/L)

After breakfast, head to Gaomei Wetland. There are rows of wind turbines next to a large wetland, creating a beautiful view. Continue to Miaoli Dahu Strawberry Farm to experience & enjoy fruit picking. Next, head to the Three Gorges Old Street, with continuous red brick arcades and quaint buildings on both sides, it is a

must-visit place for tourists. Tonight, go to Ximending, free at leisure.

第六天 台北（早/晚：米其林艾比登推荐餐厅：猪脚面）

早餐后，前往宜兰长埤湖精灵村，长埤湖风景区里山光水色，景色优雅，也是 2022 年最热景点之一。续程前往九份山城，古早味的山城美食，不容您错过。下午返回台北，前往中正纪念堂，欣赏阅兵礼。续程前往维格凤梨酥特产店。今晚前往台北 101，自由活动。

Day 6 : Taipei (B/D: Michelin bib recommended Braise Pork Trotter Noodles)

After breakfast, proceed to the Elf Village of Changpi Lake in Yilan. The Changpi Lake Scenic Area is full of beautiful scenery and elegant scenery. It is also one of the hottest spots in 2022. Continue to Jiufen Mountain City, the ancient mountain city food, not to be missed. Return to Taipei in the afternoon and go to Chiang Kai-shek Memorial Hall to enjoy the military parade. Continue to Weige Pineapple Cake Specialty Shop. Go to Taipei 101 tonight, free at leisure.

第七天：台北（早）

自由活动

Day 7 : Taipei (B)

Free and leisure

第八天 台北-新加坡（早）

今早，前往机场办理登机手续返回温暖的家新加坡。感谢您一路的相伴，忆起旅途，我们期待再次与您相约之旅。

Day 8 Taipei - Singapore (B)

After breakfast, proceed to the airport for check-in your pleasant flight to Singapore. Appreciate for you accompany thru the journey, we look forward your next travelling journey with us soon.



行程或因航班或不可抗拒因素而前后顺序调整，附带条款**

Term & Condition applied.